



## Tingperiode 2016-2018 HK møte 12

|                        |   |
|------------------------|---|
| <b>Møte</b>            | Hoppkomitemøte  |
| <b>Tid</b>             | <b>Mandag 23.10 kl 16.30 – 20.00</b>  |
| <b>Sted</b>            | <b>Ullevål</b>  |
| <b>Innkalt</b>         | Leif Lippestad (LL), Alf Tore Haug (ATH), Anette Sagen (AS), Anniken Mork (AM), Arne Åbråten (AÅ) |
| <b>Fra Skistyret</b>   | Erik Røste ER (sak3)  |
| <b>Fra Sentral adm</b> | Stein Opsal (SO) (sak 3)  |
| <b>Fra adm</b>         | Clas Brede Bråthen (CBB) , Tore Øvregård (TØ), Ståle Villumstrad (SV), Bjørn Einar Romøren (BER)  |
| <b>Referent</b>        | Bente-Lill B Romøren  |

### REFERAT

| Sak nr | Sak  | Ansvar         | Type                         |
|--------|--|----------------|------------------------------|
| 1      | Velkommen  |                |                              |
| 2      | <b>Habilitet</b><br>Det var ingen som ble ansett inhabile i noen av sakene   |                |                              |
| 3      | HK hadde en diskusjon med Erik Røste og Stein Opsal om omdømmebygging, presedens mellom grener og økonomi.:<br><br>Det ble avtalt at det settes opp separat møte vedrørende økonomi  | HK             |                              |
| 4      | <b>Protokoll fra HK møte 13</b> var godkjent av HK via mail og publiseres på web   | TØ             | snarest                      |
| 5      | <b>Handlingsplan</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Prioritering av mål ble gjort</li> <li>• Utarbeidelse av mål, tiltak, tid og ansvar for prioriterte områder blir gjort av administrasjonen – HK medlemmer bidrar innen sine områder sammen med administrasjonen ved behov.</li> <li>• Endelig godkjenning av handlingsplan gjøres på HK møtet 2.12 (Lillehammer). Handlingsplanen blir sendt til HK senest sammen med møteinnkalling, 1 uke før møtet</li> </ul> | Adm<br><br>HK  | 24.11                        |
| 6      | <b>Status fra hopp ledelsen</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Lagkonkurranse NM kvinner ønskes gjennomført fra sesongen 2017/18</li> </ul> <p><i>Vedtak:</i><br/><i>Innstilling fra administrasjonen støttes og oversendes Skistyret for godkjenning</i><br/><i>Vurdering av fremtidig bakkestørrelse for NM lag kvinner gjøres etter erfaringer fra første sesong.</i></p>   | SV<br><br>Alle | Snarest<br><br>Etter NM 2018 |

Bente-Lill Romøren 25.10.17